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To: El, BE. (BREN) ERE @ min vws.nl]
From:

;
; )

Sent: Thur 6/4/2020 3:57:29 PM

Subject: RE: vraag proces besluitvorming

Received: Thur 6/4/2020 3:57:29 PM

ok

ver:JE IE. (0) Re mins i

Verzonden: donderdag 4 juni 2020 17:54

Aan:BE12} BERJEENeminvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

Nee hoor, kijk maar in slide 10. Groen zijn toevoegingen die in het AO zijn gedaan

Van: 12] | 5.120 JBEHeminvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 juni 2020 17:47

Aan: EB (BES) LEE @minvws.ni>

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

Deze is met groene LS 512 |
Van:=IE (5.1.20) HEF @minvws.ni>

Verzonden: donderdag 4 juni 2020 17:41

Aan: 12} ( ) JEEM eo minvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

Uiteraard, hierbij. Uit de mail die je daarstraks doorstuurde

Groeter| ERED
Van: =IEEJEE@minvws.nl>

Verzonden: donderdag 4 juni 2020 17:38

Aan: mB
:

minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

Kan je me de presenatie mailen van de slides waar je naar verwijst?

Van:iBIEEaHE @minvws.ni>

@minvws.nl>; BR. ) minvws.nl>

minvws.nl>; , an )

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

gl 12
Erg fijn dat de punten van sport in het IAQ verslag terug te lezen zijn!

lk heb nog een paar opmerkingen. Heb je ook even in de mail aan BTCb in cc gezet, zodat je weet dat ik het daar ook heb

aangegeven.

Slide 13: “volledig toestaan van binnensport (inclusief competities en contactsport)”: Die competities en contactsport moeten er

m.i. voor de 1 juli besluiten vanaf, want dat zou de kans op positief besluit verkleinen. Het gaat om binnen trainen per 1 juli, zelfde

voorwaarden als nu al voor buiten sporten gelden. Competities en contactsport bij amateurs per 1 september.

Slide 16: “volledig toestaan van buiten sporten”: binnen sporten moet worden toegevoegd (in relatie tot vorige punt): 1 juli binnen

sporten in trainingssituaties. 1 september volledig toestaan van binnen en huiten sporten inclusief wedstrijden.

Slide 30: “onderscheid maken tussen binnen- en horecasporten bij besluit 24 juni”. Vraag wat hiermee bedoeld wordt? Wij zien

geen onderscheid tussen horeca sporten en binnen sporten.
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Mocht hier nog meer uitleg over nodig zijn dan hoor ik het graag

Vriendelijke groeter RE

Van:=IE 5.1.20)
Verzonden: woensdag 3 juni 2020 16:29

minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming

Dank je.

Hierbij het wensenlijstje van sport:

Reeds OMT advies, MCCb besluit gewenst
-  Toestaan binnen sporten, inclusief fitness en sportscholen per 1 juli
- Opening sportkantines per 1 juli

OMT advies gewenst
-  Toestaan full-contact training topsport en betaald voetbal per 1 juli/1 augustus (zodat opstart wedstrijden/ competitie per

1/9 goed en veilig kan)
-  Toestaan oefenwedstrijden topsport en betaald voetbal per 1 augustus (zodat opstart wedstrijden/ competitie per 1/9

goed en veilig kan)
-  Toestaan competitie en wedstrijden top- en breedtesport zonder 1,5 meter afstand, binnen en buitenlucht, per 1

september
-  Toestaan sportevenementen met groepsgrootte deelnemers gelijk aan overige sectoren (100 personen) per 1 september

(bv. toertocht fietsen of wandelclubs)
-  Toestaan publiek bij amateurwedstrijden met groepsgrootte gelijk aan overige sectoren (100 personen) per 1 september

Let op, bij alle adviezen kan indien nodig gedifferentieerd worden in:

-  Doelgroep (jongeren vs volwassenen)
-  Locatie (binnen vs buiten sporten)
-  Takvan sport (1,5m afstand mogelijk vs niet mogelijk)

Indien toelichting of onderbouwende informatie nodig is dan hoor ik dat graag.

Vriendelijke groeterf ERI

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5] 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M +31 5.1.2e

minvws.nl

ver:INSESECSNNNREE GED mows

Verzonden: woensdag 3 juni 2020 12:45

sar:(0 0B. (RED) ERED mi. ERIE, NED OE ERED) EEE ins n>

Onderwerp: RE: vraag proces besluitvorming
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Ik ben bezig op een rij te zetten wat er nog in de geplande OMT adviesaanvragen zou moeten. Onderstaande punten verwerk ik

in het overzicht, de tweede hadden we hier idd ook scherp.
Ik hoor wel graag of dit nu inderdaad alles is wat Sport nog op het OMT wensenlijstje heeft staan, of dat je verwacht dat er nog

zaken volgen?

Van:iB 12 151.20LB @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 3 juni 2020 11:33

sor:IECI. RED 0 GED) mines.»SIEENED HE ED) mins.

Onderwerp: vraag proces besluitvorming

lk heb namens directeur Sport een vraag over de besluitvorming mbt versoepelingen van de corona-maatregelen.

Hoe kunnen we er voor zorgen dat de juiste informatie en adviezen via het AO bij uiteindelijk het MCCb terecht komen?

Concreet gaat het op dit moment om:

-  1juli: opening sportscholen verbreden naar alle binnensport (hier heeft het OMT reeds over geadviseerd)
-  Topsport/betaald voetbal (+evt breedtesport) eerder dan 1 september full-contact training toestaan (hier moet het OMT

nog over adviseren)

Mocht ik bij jullie niet bij het juiste adres zijn dan hoop ik dat julliemij kunnen doorverwijzen.

Vriendelijke groeten,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5| 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

minvws.nl


